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Υφυπουργό Εσωτερικών 
κ. Β. Σπανάκη 
Ε: yfypourgos@ypes.gr 
 

Κοιν.:  Υπουργό Εσωτερικών 
κ. Θ. Λιβάνιο 
Ε: ypourgos@ypes.gr 

 

 

Αγαπητέ κ. Υφυπουργέ,  

καθώς από την προσεχή Τρίτη 1η Ιουλίου 2025, εκκινούν τυπικά τα πρόστιμα και οι 

διοικητικές ποινές που προβλέπει ο νόμος «ΑΡΓΟΣ», για τις περιπτώσεις μη 

συμμόρφωσης στην στείρωση των κατοικίδιων ζώων ή στην αποστολή DNA, 

καθίσταται επιτακτική η ανάγκη να επιταχυνθούν οι διαδικασίες για την άρση του 

αδιεξόδου που αντιμετωπίζουν χιλιάδες πολίτες, κυνηγοί και μη, σύμφωνα με τις 

δεσμεύσεις που ο ίδιος είχατε αναλάβει στην πρόσφατη Γενική Συνέλευση της 

Κυνηγετικής Συνομοσπονδίας Ελλάδας. 

Στο μικρό διάστημα που απομένει, η Κ.Σ.Ε. αναμένει από το Υπουργείο 

Εσωτερικών να επιλύσει το ζήτημα, με τρόπο που να τηρεί τη δημόσια υπόσχεσή σας 

για αναστολή των προστίμων και των διοικητικών ποινών, για όσο διάστημα 

χρειάζεται, μέχρις ότου προκύψει μία οριστική και βιώσιμη διευθέτηση των 

προβλημάτων που σήμερα υφίστανται και δεν επιτρέπουν τη συμμόρφωση των 

πολιτών με τις συγκεκριμένες διατάξεις του νόμου «ΑΡΓΟΣ» 

Σε αντίθετη περίπτωση είναι προφανές ότι, χιλιάδες κυνηγοί και άλλοι πολίτες 

θα βρεθούν παγιδευμένοι και «τιμωρούμενοι», από τις διατάξεις ενός νόμου που 

πρακτικά είναι αδύνατον να τηρήσουν, για λόγους ανεξάρτητους της θέλησης τους. 

Ελπίζοντας ότι το Υπουργείο σας θα ανταποκριθεί άμεσα σε αυτήν την 

επείγουσα ανάγκη, ομόφωνα το Δ.Σ. της Κ.Σ.Ε. σας υπενθυμίζει τη διαθεσιμότητα της 

Συνομοσπονδίας  να συμμετάσχει σε έναν νέο γύρο διαλόγου που θα αφορά σε 

βελτιώσεις του υφιστάμενου νομικού πλαισίου για τα κατοικίδια ζώα, με τη συμμετοχή 
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όλων των φορέων που με τον ένα ή άλλο τρόπο τους αφορά, όπως ακριβώς ο ίδιος 

αναγγείλατε στην τελευταία  μας Γενική Συνέλευση. 

 

Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων.  

 

Μετά τιμής 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

ΓΕΩΡΓ. ΑΡΑΜΠΑΤΖΗΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

ΦΩΤ. ΤΡΑΚΑΚΗΣ 

 


